
 
 
Vesterkærets Skoles Skolebestyrelse 

 
Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde mandag d. 29. april 2019 kl. 17.00 – 
19.30. 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra 14/3-
19 

 

B Vi godkendte referatet i slutningen af 
sidste møde. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 

I Lone- orientering om projekt. 
 
 

3. Formanden orienterer 
 

I Møde med skoleforvaltningen og 
skoleudvalget vedr. budget d. 7/5 
 
Formanden orienterer om kommende 
møde, hvor fokus er på budget. Der skal 
være drøftelser om madordning og 
vedligeholdelsesbudget. Inklusion og 
dertilhørende økonomi på specialområdet 
ønskes drøftet på et senere møde, da 
mange gerne havde set det på 
dagsordenen ved kommende møde. 
Endvidere har formanden deltaget i et 
møde om Aula. Mere herom senere i 
dagsordenen. 

4. Nyt fra elevrådet? I Elevrådet ønsker en svævebane og nye 
borde og stole til klasseværelserne. 
Samtidig har elevrådet lavet en liste over 
ønsket mad i boden. Et møde skal 
planlægges med Susanne. 
 Man vil gerne lave en 
høvdingeboldturnering. Tager kontakt til 
Kasper i forhold til planlægning. Elevrådet 
ønsker fodbold og basketbolde i 
klasserne. 
 

5. Økonomi 
 

O Skolens økonomi og budget for 2019 
gennemgås på de store linjer 
 
Skoleleder orienterer om regnskab for 
2018 og gennemgår alle udgiftsposter. 
Der forventes et samlet overskud på 
28.000kr for året, men budgettet er ikke 
endelig godkendt endnu. 
 
Efterfølgende gennemgås korrigeret 
budget for 2019. Skolen forventer, at 
budget for indeværende år går op. 



 
 
Bestyrelsen har ingen indvendinger til 
gennemgang af budget og regnskab. 
 

6. Klimamålingen 2018 
 

O/D Klimamålingen for hele skolen 
(vedhæftet). Vi ser ligeledes på 
handleplanen fra MED-udvalget 
(vedhæftet). Der orienteres om den lokale 
proces. 
 
Skoleleder orienterer om klimamåling og 
selve processen omhandlende denne på 
Vesterkærets Skole. Efterfølgende 
gennemgås klimamålingens top 5 og bund 
5. 
På baggrund af disse forklares, hvilke 
indsatsområder, der prioriteres i 
handleplanen. Medarbejderrepræsentant 
udtrykker stor tilfredshed om måden, 
hvorpå processen med klimamålingen er 
håndteret.  Der udtrykkes endvidere stor 
tilfredshed med den samlede klimamåling, 
hvor skolen på rigtig mange parametre er i 
fremgang sammenlignet med tidligere 
rapport fra 2016. 
 

7. Principper for skolen og 
forældres ansvar i skole-
/hjemsamarbejdet 
 

D Vi fortsætter processen med at lave 
principper. Vi tager dog ikke 
kommunikatiosndelen med, da vi afventer 
mere viden om AULA. 
Gustav udsender ”klip” af princippet forud 
for mødet. 
 
Principper for forældremøder 

Formanden noterer ændringer og kommer 
efterfølgende med nyt udkast. 
 
Principper for læring og 
trivselssamtaler 

Formanden noterer ændringer og kommer 
efterfølgende med nyt udkast. 
 
 

8. AULA D Opfølgning på møde med skolebestyrelser 
og forvaltningen. 
Status fra skolen. 
Hvordan får vi inddraget forældrene? 
Skolebestyrelsens årsberetning og intro til 
AULA? 
Begyndende princip omkring 
kommunikation. 



 
 
Formanden orienterer fra mødet om 
AULA. Mødet oplevedes som værende på 
et overordnet plan og man ville gerne 
have os til at se på principper for brug af 
AULA, herunder fokus på kommunikation. 
Helt konkret bliver der åbnet op for AULA i 
maj for forældre og skolebestyrelser. 
Efterfølgende dialog om AULA i fælles 
plenum. 
Det besluttes, at der indkaldes til 
forældremøde om AULA den 19. juni. 
 

9. Meddelelser 
 

I Tony er stadig sygemeldt. Intet nyt. 
 
Forslag til ændring af folkeskoleloven 
hastebehandles og forventes 
færdigbehandlet i starten af maj. 
 
I forhold til BRT banen er der problemer i 
forhold til tilkørsel til skolen. Krydset er 
mod forventning lukket. Der arbejdes mod 
en bedre løsning. 
 
Skolegården er lukket permanent ned for 
kørsel. Der er sat kæde på indkørslen. 
Køretøjer skal følges af en medarbejder 
fra skolen ved nødvendig indkørsel 
 

10. Eventuelt 
 

I Der ønskes fra skolens side, DUS-
pædagoger, at etablere et samarbejde 
med det lokale plejehjem, hvor der gerne 
vil opbygges givende relationer børnene 
og plejehjemmets beboere imellem. Der 
tages inden længe kontakt og 
forhåbningen er, at det kan køre i 
kommende skoleår for elever fra både lille-
og storedus. 

11. Kommende møde tirsdag 28. 
maj 
 

I  

D: drøftelse, I: information, B: beslutning 

 
Venlig hilsen 
Gustav Vernal Kasper Cramer Engebjerg 
Formand  Skoleleder 
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